西南交通大学博士研究生论文工作中期考核表
SWJTU Interim Assessment of Doctoral Dissertation
姓 名 (Student Name)                             
学 号 (Student No.)                              

导 师 (Supervisor)                               
职 称 (Academic Rank)                            
专 业 (Major)                                   

研究方向 (Research Area)                          

题目 (Title of Dissertation)                           
开题报告日期 (Date of Proposal)                    

申请日期 (Date)                                 

说   明 
1．中期考核是加强博士学位论文工作过程管理的重要环节，是对博士生学位论文工作的一次阶段性考核。

2．中期考核一般安排在完成学位论文开题报告后一年左右进行。

3．中期考核由各院（系、所）组织实施，结合博士生的学术讨论或专题报告会进行。考核专家组成员（3～5位）由副高以上人员组成，邀请博导、督导组相关专家参加，导师担任组长。

4．考核结论为“优秀”、“合格”、“不合格”。考核优秀者可申请西南交通大学博士研究生创新基金；考核合格者按计划继续开展论文工作；考核不合格者按考核专家提出的整改意见，半年后重新考核。

Guidelines
1. The Interim Assessment for the Doctoral Degree is a key part and procedure to achieve a doctoral dissertation.
2. The Interim Assessment should be submitted a year after the Dissertation Proposal.

3. The department (school) is responsible for the Interim Assessment. The Panel (3-5 members with the academic rank of associate professor or above) is composed of the doctoral supervisors, experts from the SWJTU Teaching Supervision Committee and his/her supervisor. The panel chair must be the student’s supervisor.

4. The report is rated by “E”, “P”, and “F” (Excellent, Pass, and Fail, respectively). The student who receives an “E” may apply for the SWJTU Innovation Fund for Doctoral Students. The student who fails may be permitted, at the discretion of the faculty, to re-take it within six months, after revising the interim report.
	博士研究生论文工作阶段性总结 
1． 阐述论文工作的进展和取得的阶段性成果。

2． 介绍论文发表情况和下一步论文发表计划。

3． 制定下一步论文的工作计划。

Summary of Progress made up to date:
I. Research progress and achievements made. 

II. Published work and planed publication.
III. Schedule of future research.


	

	指导教师意见（对博士生论文工作进展情况和已有成果的评价，后续工作的安排等）

Supervisor(s) statements on the research progress, achievements made and schedule for future research:

Signature:                                   Date:



	  专家组论证情况（具体意见和结论）

The Expert panel statements (e.g. comments and conclusions):

     Panel Members:
                   (Chair)
Date :                           


